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Protokół nr 40/18
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
w dniu 20 czerwca 2018 r.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz. Przewodnicząca stwierdziła, że
zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności
komisji uczestniczyło 7 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu).
Posiedzenie komisji odbyło się w sali obrad (pokój 229). Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2018
o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:01 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. Obecność członków komisji – wg załączonej listy
obecności.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Wojciech Jagiełło - II Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych

i społeczno-gospodarczych;
2. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
3. Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
4. Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i

Planowania Przestrzennego;
5. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu,
6. Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu,
7. Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu,
8. Bolesław Bezeg - dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji.

Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz przedstawiła proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 39 z dnia 23 maja 2018 r.
4. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w wakacje.
Informacja przygotowana przez:
- Miejski Ośrodek, Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu;
- Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu;
- Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu .

5. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3
do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad
dzieckiem do lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych
i gimnazjalnych dla uczniów pozostających na terenie miasta.

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
7. Zakończenie obrad.
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Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wpłynął materiały dodatkowy
który zaproponowała uzupełnić proponowany porządek posiedzenia:

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w
Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica ( propozycja nazwy św. Floriana) który
zaproponowała omawiać jako punkt 4.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak,
Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka

porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco:
3. Przyjęcie protokołu nr 39 z 23 maja 2018 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na

drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica ( propozycja nazwy
św. Floriana).

5. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w wakacje.
Informacja przygotowana przez:
- Miejski Ośrodek, Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu;
- Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu;
- Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu .

6. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3
do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad
dzieckiem do lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych
i gimnazjalnych dla uczniów pozostających na terenie miasta.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 39 z 23 maja 2018 r.

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że protokół został wysłany
wszystkim członkom komisji na pocztę elektroniczną, ona dokonała drobnych korekt
zapisów, poza tym nie wniósł uwag, zapytała czy ktoś obecnie wnosi uwagi do protokołu nr
39/18. Wobec braku uwag, poddała pod głosowanie protokołu nr 39/18.
Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że protokół uważa za przyjęty.

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej bez uwag
przyjęła protokół 39/18 (przez aklamację).
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Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze
wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica (propozycja nazwy ,,Świętego
Floriana” projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że do zaproponowanej nazwy
Rada Osiedla Kłodnica wyraziła opinię pozytywną.

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz otworzyła dyskusję w sprawie.

Michał Nowak poinformował, że popiera ww. projekt uchwały, lecz zaproponował, aby
nazwa w uchwale była w pełnym brzmieniu czyli ,,Świętego Floriana”, dopuszczalne jest
używanie również skrótu ,,św. Floriana”.

Mecenas Leszek Dulęba wyjaśnił, jeżeli zostanie przyjęta pełna nazwa wówczas zachodzi
pytanie na jakiej podstawie będzie się można posługiwać skrótem. Można rozważyć
koncepcję która proponuje radny.

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poparła propozycje, aby w projekcie uchwały
wprowadzić pełną nazwę ulicy oraz dopuszczalny skrót.

Mecenas Leszek Dulęba wyjaśnił, że w wykładnia proponuje posługiwanie się pełną nazwą.

Michał Nowak zaproponował dodanie w ww. projekcie uchwały paragrafu umożliwiającego
stosowanie również pełnej nazwy oraz skrótu .

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie wniosek Michała Nowak
nr 1 o zastosowanie w projekcie uchwały pełnego nazewnictwa ,, Świetnego Floriana”, oraz
skrótu ,,św. Florian” .

Radny Michał Nowak złożył wniosek pisemny w sprawie:
,,W projekcie uchwały ws. nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w
Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica
§ 1 otrzymuje brzmienie:
,, 1. Ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej, obejmującej działkę nr 1227/14 k.m.8 w
obrębie Kłodnica w Kędzierzynie-Koźlu, nadaje się za zgodą współwłaścicieli tej działki,
nazwę ,,Świętego Floriana’.
2. Dopuszcza się stosowanie skróconej nazwy ulicy ,,św. Floriana”.
3. Lokalizację ulicy o której mowa w ust. 1, określa załącznik do niniejszej uchwały.”

Komisja stosunkiem głosów: „za”- 6, „wstrzymuję się” – 1, głosów „przeciw” nie było
udzieliła poparcia wnioskowi.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Przemysław Pawlik,
Elżbieta Setnicka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Agnieszka Iłowska
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Członkowie komisji zaakceptowali wniosek radnego Michała Nowaka wobec tego
Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poddała pod głosowanie zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w
Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kłodnica wraz z wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak,
Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za") zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z
wnioskiem.

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Dysarz zwolniła mecenasa Leszka Dulęby z dalszych
obrad.

Ad 5.
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w wakacje.
(informacja stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że radni otrzymali materiały
pisemne dotyczące wakacji z którymi się zapoznali, poprosiła dyrektorów jeżeli w
przestawionych informacjach doszły nowe ciekawe wydarzenia poprosi o ich przytoczenie.

a) Dyrektor Zenona Kuś wyjaśniła, że Miejski Ośrodek, Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-
Koźlu przedstawił pisemny plan wakacji, plakaty zostały wywieszone w miejscach ogólnie
dostępnych oraz w szkołach, jak co roku zaplanowano wiele zająć sportowych.

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że bardzo jej się podoba plakat
przygotowany przez Miejski Ośrodek, Sportu i Rekreacji. Zapytała o otwarcie basenu na
Azotach oraz termin przerwy technicznej na basenie zamkniętym.

Dyrektor Zenona Kuś wyjaśniła, że basen jest otwarty od godz. 12:00, przerwa techniczna jest
obowiązkowa będzie trwać ok. miesiąca, po 15 sierpnia br. basen będzie ponownie otwarty,
dodała, że uległ przesunięciu termin otwarcia basenu na Azotach.

b) Dyrektor Izabela Migocz Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśniła,
że plan zajęć organizowanych przez bibliotekę jest ogólnie dostępny, do wcześniej
przedstawionej oferty wprowadzono nowe ciekawe zajęcia z dziedziny fotografii, muzyki
oraz zajęć z dziedziny Portu Kultury oraz mega robotyki. Zajęcia w bibliotece są bezpłatne.
Dzieci przychodzą chętnie na wszystkie zajęcia. Plakaty będą dostępne na portalach
internetowych.

c) Dyrektor Piotr Gabrysz wyjaśnił, że Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu jak co
roku proponuje cztery tygodniowe turnusy półkolonii ( od godz. 9:00-do godz. 15:00) dla
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dzieci, odpłatne, z ciekawym programem, wycieczkami wraz pełnym wyżywieniem z
restauracji Atena. Zapisy trwają i zostało jeszcze parę miejsc wolnych. Wielu rodziców
wykupuje po dwa turnusy półkolonii.

Agnieszka Iłowska zapytała o zakończone Dni Miasta, jak brzmiała umowa za występ
wokalistki ,,Margareth”, poprosiła o opowiedz na piśmie. Jest zbulwersowana tym koncertem,
gdyż głos ,,leciał sobie” a mikrofon wisiał nisko (głos nie pokrywał się z wokalem).Zapytała
jak tworzone są umowy. Dodała, że zespół ,,Kult” występujący dzień później dał wspaniały
dwu i półgodzinny koncert na żywo.

Dyrektor Piotr Gabrysz wyjaśnił, że w umowach są zawarte takie informacje. W przypadku
występu wokalistki ,,Margareh” nie do końca jest tak jak się ludziom wydaje, ponieważ
śpiewa na żywo, lecz miała podogrywane chórki, na koncercie miała dużo dźwięków
dogranych w studio, lecz w wokalem na żywo wchodziła w te chórki i wokalizy. Jest to
wykonawczyni która ma dużą produkcję studyjną i ciężko jest to odtworzyć całkowicie na
żywo.

Agnieszka Iłowska uważa, że taki koncert powinien być o połowę tańszy oraz należy
uszczegółowić w umowie takie zapisy. Złoży w tym temacie interpelację i poprosi o
odpowiedz.

Sylwia Artuna wyjaśniła, że w czasie koncertu również zwróciła na to uwagę lecz zostało jej
wyjaśnione, że są inne zasady realizacji dźwięków przy nagrywaniu dźwięków muzyki
elektronicznej takiej jak prezentowała ,,Margaret”.

Bolesław Bezeg Dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji przedstawił informację
ustna, poinformował, że w przez cały lipiec trwa wystawa egipska w Domu Kultury Koźle, na
którą wszystkich serdecznie zaprasza. Natomiast w miesiącu sierpniu zaprasza wszystkich
chętnych do Kozielskiej Baszty na wystawę egipską a w ostatnich dniach sierpnia zaprasza na
warsztaty archeologiczne, liczą na pozyskanie środków z Urzędu Marszałkowskiego na ten
cel.

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz zapytała czy został przygotowany wspólny plakat.

Beata Kaczyńska-Pogwizd kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki wyjaśniła, że
wszystkie informacje i plakaty zostały zamieszczone na stronie internetowej Kędzierzyna-
Koźla oraz na stronach instytucji. W poprzednich latach przygotowywano takie plakaty lecz
były duże i nieczytelne. Było zbyt dużo informacji w jednym miejscu. Obecnie każda
instytucja wykonała czytelne plakaty.

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poprosiła, aby w sposób łatwy i przejrzysty
informacje dot. propozycji wakacyjnych zostały zamieszczone na stronach internetowych
miasta oraz jednostek. By wpisując hasło ,,wakacje w Kędzierzynie-Koźlu” w sposób
przejrzysty każdy mieszkaniec mógł się zapoznać z ofertą skierowaną dla dzieci i młodzieży.

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości ww. informacje.
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Ad 6.
Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3
do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do lat 3
oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych i gimnazjalnych dla uczniów
pozostających na terenie miasta (informacja pisemna stanowi załącznik do nin. protokołu).

Bożena Jankowska kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania poinformowała, że szkoły na
terenie Kędzierzyna-Koźla organizują kolonie, przyjmowane są już zapisy, kolonie trwają od
godz. 7:00 do 15:00 z pełnym wyżywieniem. Dla 133 uczniów znajdujących w trudnej
sytuacji materialnej Gmina Kędzierzyn-Koźle opłaca dwutygodniowe kolenie w Jarnołtówku,
pod nadzorem Opolskiego Kuratora Oświaty. Dla dzieci w wieku przedszkolnym i
żłobkowym opieka jest zorganizowana, dyżurują przedszkola i żłobki. Rodzice już w lutym
zostali poinformowani o terminach czynnych przedszkoli i żłobkowych, aby mogli
dostosować urlopy. Również opieka dla dzieci żłobkowych jest zapewniona. W okresie
wakacyjnym zaplanowano przebudowę przedszkola nr 17 w Kłodnicy. Dla dzieci na czas
przebudowy (na rok) zaplanowano opiekę w placówkach Szkoły Podstawowej nr 15 oraz
Szkole Podstawowej nr 20 wraz z dowozem z Kłodnicy do Koźla, rodzice do 20 czerwca
mieli się zadeklarować czy będą samodzielnie dowozić czy dzieci będą korzystały z
zorganizowanego dowozu.

Sylwia Artuna zapytała jak długo będzie trwała przebudowa przedszkola nr 17, jak będzie
wyglądało wyżywienie, ponieważ dzieci przedszkolne korzystają z śniadań, obiadów i
podwieczorku a dzieci szkolne korzystają tylko z obiadów.

Wojciech Jagiełło Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych, wyjaśnił, że przebudowa Przedszkola Nr 17 będzie trwała ok. 7
miesięcy. Firma w połowie sierpnia wejdzie na plac budowy. Co do posiłków poinformował,
że intendentki ustalają jadłospis a kucharki będą gotowały pyszne obiadki wspólnie dla
przedszkolaków i uczniów szkolnych. Natomiast śniadania i podwieczorki dla 25 dzieci
również przygotują kucharki szkolne z intendentką z przedszkola. Piec z przedszkola nr 17
zostanie przeniesiony do Szkoły Podstawowej nr 15. Sprzęt przedszkolny na czas remontu
zostanie zabezpieczony i przechowany w magazynie.

Przemysław Pawlik zapytał o przeprowadzkę jednostki ,,Promyczek” lub żłobka do jednostki
po Gimnazjum nr 3.

Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że obecnie trwa analiza projektu technicznego który
opiewa na kwotę wyższą niż się spodziewano. Trwa poszukiwanie rozwiązań i źródeł
finansowania. Do końca roku ośrodek ,,Promyczek” nie zmieni siedziby dopiero  w kolejnym
roku zostanie przeniesiony do budynku po Gimnazjum nr 3. Żłobek zostaje na miejscu lecz
zostanie wykonany jego remont. Rozporządzenie które określa funkcjonowanie jednostki
,,Promyczek”, ma wiele wytycznych i dostosowanie budynku po Gimnazjum nr 3 do
wymogów wymaga przeprowadzenia kosztownych remontów.

Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że potrzebne są miejsca w
żłobkach, ponieważ coraz więcej dzieci korzysta z tej opieki, ponieważ rodzice oraz coraz
więcej dziadków również  pracuje. Połączenie w latach poprzednich dwóch placówek żłobka i
,,Promyczka” było złym rozwiązaniem, ponieważ teraz brakuje miejsc w żłobku.

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację w temacie ,,Przygotowanie
placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 do wakacji, w
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szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do lat 3 oraz w wieku
przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych i gimnazjalnych dla uczniów pozostających
na terenie miasta”.

Ad 7.

Sprawy bieżące i wolne wnioski.
Przewodniczącą komisji Katarzyna Dysarz poinformowała, że wpłynie projekt uchwały w
sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania
nauczycielom dodatków, który komisja będzie opiniować, uprzedziła członków komisji, że
odbędzie się kolejna komisja w czerwcu lub w lipcu oraz na pewno w tym temacie będzie
Sesja Nadzwyczajna w miesiącu lipcu.

Wstępnie kolejny termin komisji został ustalony na 22 sierpnia 2018 r. o godz. 16:00

Ad 8.

Zakończenie obrad.
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za aktywne uczestnictwo
w posiedzeniu po czym o godz. 17.01 zamknęła posiedzenie komisji.

Protokołowała

Anna Dworaczek

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI

Katarzyna Dysarz


